

卫理公会以萨迦守望者 11-17/07/2024

七月第二个星期的祷告事项

1. 世界

- 【a】连续几天的下雨导致印尼苏拉威西岛近日发生土崩，12 人惨遭活埋，另 18 人下落不明。求神平息风浪，看顾那些失去亲人、家园和财产的人。

<https://www.8tvnews.my/internationalnews/lianrihaoyuyinfajinkuangtubeng-yinnisulaweixidaozhishao12rensi/>

- 【b】俄军再次空袭乌克兰，造成包括孩童在内 41 名平民罹难。求主的怜悯临到他们，也使他们得着基督救赎的福音，不以暴力为手段。

<https://www.8tvnews.my/internationalnews/ejunkongxizainiang41pingminlinan-anlihuizhouerkaihuishangyingdui/>

2. 国家

- 【a】印裔网红因遭网络霸凌，不堪心理压力而自杀。求主保护正在遭受欺凌的人，赐给他们力量和勇气，帮助他们走出阴影，恢复心灵的平安。

<https://www.sinchew.com.my/news/20240708/nation/5746657>

- 【b】马来西亚约有 4 万名难民儿童。求神赐政府和人民有爱心和智慧，在对待他们的时候显出神的爱，也赐给他们爱马来西亚的心，竭力保持社会的和谐。

<https://www.8tvnews.my/localnews/damajingneiyu4wannanminertong-erkexiehuixutigongjiaoyuyiliaoziyuan/>

3 教会

- 【a】祷告圣灵来成为我们的安慰师，教师和引导师，以至于我们在看得见的喜乐、爱和平安中活出顺服神的心来。

- 【b】祷告上帝的烈焰降下到祂的教会中，使我们锐利，并在祂的熔炉里得到炼净。使我们成为圣洁的子民。

4. 家庭

- 【a】祷告各个家庭成为宣教据点和祷告之家。以约书亚 24: 15 下为家庭祷告“至于我和我家，我们必定侍奉耶和华。”

- 【b】祷告家庭婚姻和谐、互相顺服、丈夫对妻子理解和尊重，妻子对丈夫体谅和尊重，因为他们都是上帝生命恩典的继承者。

The Methodist Issachar Watcher 11-17/07/2024

Prayer items 2nd week of July

1. World

- (a) Continuous rain for several days has caused a landslide in Sulawesi, Indonesia, burying 12 people alive and leaving 18 others missing. Pray for God to calm the storms and to look after those who have lost their loved ones, homes, and property.
- (b) The Russian military has once again carried out airstrikes on Ukraine, killing 41 civilians, including children. Pray for the Lord's mercy to be upon them and for them to receive Christ's salvation, and not resort to violence.

2. Country

- (a) An Indian social media influencer committed suicide due to the unbearable psychological pressure from cyberbullying. Pray for the Lord's protection over those who are being bullied, to grant them strength and courage, to help them emerge from the shadows, and to restore peace to their hearts.
- (b) There are about 40,000 refugee children in Malaysia. Pray that God grants the government and the people love and wisdom to deal with them in a loving and godly manner. May God give the children a heart to love Malaysia and to strive to maintain social harmony.

3. Church

- (a) We pray that the Holy Spirit will be our Comforter, Teacher, and Guide; so that we may live out a life of obedience to God in visible joy, love, and peace.
- (b) We pray for God's blazing fire to descend upon His church, sharpening and refining us in His furnace, so that we may become a holy people.³

4. Family

- (a) We pray for each family to become a missions stronghold and a house of prayer. We pray Joshua 24:15b for the family: "But as for me and my household, we will serve the Lord."
- (b) We pray for harmony and mutual submission in family marriages: for husbands to understand and respect their wives, and for wives to understand and respect their husbands, as they are both heirs of God's gracious gift of life.

Pengawal Isakhar Methodist 11-17/07/2024

Doa minggu kedua Julai

1. Dunia

- (a) Hujan berterusan selama beberapa hari telah menyebabkan tanah runtuh di Sulawesi, Indonesia, menguburkan 12 orang hidup-hidup dan menyebabkan 18 orang hilang. Berdoa agar Tuhan menenangkan ribut dan menjaga mereka yang telah kehilangan orang tersayang, rumah, dan harta benda.
- (b) Tentera Rusia sekali lagi melancarkan serangan udara ke atas Ukraine, mengakibatkan 41 orang awam terbunuh, termasuk kanak-kanak. Berdoa agar rahmat Tuhan berlimpah kepada mereka dan agar mereka menerima keselamatan dari Injil Kristus, dan tidak menggunakan kekerasan sebagai cara.

2. Negara

- (a) Seorang selebriti media sosial India membunuh diri kerana tekanan psikologi yang tidak tertanggung akibat dibuli secara dalam talian. Berdoa agar Tuhan melindungi mereka yang sedang dibuli, memberi mereka kekuatan dan keberanian, membantu mereka keluar dari bayangan, dan memulihkan kedamaian dalam hati mereka.
- (b) Terdapat kira-kira 40,000 kanak-kanak pelarian di Malaysia. Berdoa agar Tuhan memberi kerajaan dan rakyat kasih dan kebijaksanaan untuk menunjukkan kasih Tuhan dalam berurusan dengan mereka, dan memberi mereka hati untuk menyayangi Malaysia serta berusaha untuk mengekalkan keharmonian sosial.

3. Gereja

- (a) Kami berdoa agar Roh Kudus menjadi Penghibur, Guru, dan Penuntun kami, supaya kami dapat hidup dengan ketaatan kepada Tuhan dalam kegembiraan, kasih, dan kedamaian yang kelihatan.
- (b) Kami berdoa agar api Tuhan turun ke atas gereja-Nya, menjadikan kami tajam dan memurnikan kami dalam tanur-Nya, supaya kami menjadi umat yang suci.

4. Keluarga

- (a) Kami berdoa agar setiap keluarga menjadi kubu misi dan rumah yang berdoa. Kami berdoa Yosua 24:15b untuk keluarga: "Tetapi aku dan keluargaku, kami akan melayani Tuhan."
- (b) Kami berdoa agar keharmonian dan ketaatan bersama dalam perkahwinan keluarga, agar suami memahami dan menghormati isteri mereka, dan isteri memahami dan menghormati suami mereka, kerana mereka adalah pewaris rahmat hidup daripada Tuhan.